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----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Boris Samuelsson 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR   ledamot 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, sekreterare Erik Odenlid. 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Boris Samuelsson utsågs att justera protokollet. 

 



 

 

§3 

Anmälan av ojusterade protokoll om sådana finns 

Fanns ej 

 

§4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-01-30  

 

FC Marina Högland redogjorde för de ärenden som skall till kommande 

idrottsnämnd. Hon redogjorde särskilt för frågor som FH rådet ställs se nedan.  

 

A. Har nämnden tagit del av Sweco rapporten. 

FC Marina svarar att den inte är presenterad. Utan den är i nuläget att betrakta 

som ett arbetsmaterial, ett underlag för den kommande beställningen till 

serviceförvaltningen. Roteln är informerad om rapporten och om hur 

förvaltningen arbetar med den.  

B. VB 2017. 

Bordläggs - genomgång på nästa möte. 

 

C. Reviderat idrottspolitiskt program. 

 

Sid 2. Dolly undrar varför man har sagt att man jobbar med personer från 7 år 

och uppåt?  

 

FC Marina menar att man arbetar med människor i hela livet men att 7 års ålder 

harmoniserar med förvaltningens målgrupper i övrigt. 

 

Sid 10. Längst upp om simkunnighet vad görs?  

 

FC Marina svarar att man arbetar aktivt för dessa grupper med bl.a. särskilda 

satsningar på utbildning för personal och särskilda satsningar på 

simskolegrupper för dessa grupper. Hon tycker också att man skulle kunna göra 

en dragning av detta framöver vilket rådet tycker är bra.  

 

Sid 15. På vilket sätt deltar idrottsnämnden i undergruppen Nätverket för 

funktionshinderfrågor?  

 

FC Marina svarar att denna förening är en branschförening som organiserar 

kultur och fritidschefer i länet. 26 kommuner deltar – ett chefsnätverk som har 

hand om hur man jobbar regionalt med olika frågor. Funktionshinderfrågor är 

en sådan regional fråga. Man driver också fritidsnätet. I den här föreningen 

finns det undergrupper. Bl.a. finns ett nätverk som jobbar med 

funktionsnedsatta. En viktig fråga är att man anordnar och utbildar personal. 



 

 

Marina lovar där en dragning på fråga från Dolly om detta nätverk för de som 

jobbar med funktionsnedsatta.  

 

 

 

D. Idrottsstandard – vad kom med av våra synpunkter? 

3.1.2 Omklädningsrum, ljus, RWC 

4.1.3 Personalutrymmen. Anges hur det skall se ut där men hur kommer man 

dit? Hörselutrustning. 

5.1.5 Ingenting om ramper, ljussättning, hörselutrustning, etc.  

Generellt ingenting om frångänglighet, utrustning i omklädningsrum, 

nedfällbara pallar, lågt satta krokar. 

 

FC Marina meddelar att Rådets skrivelse som Jan undertecknat har kommit 

med som en del av anmälan av FH rådets protokoll 

 

E. Delaktighetsprogrammet. 

FC Marina meddelar att förvaltningen kommer att ge ett svar ytterligare 

omkring detta till FH rådet. 

 

§5 

Bauhausgalan/”finnkampen” 

Ordföranden Dolly redogjorde för det brev som Kjell Olofsson från 

Parasportförbundet Stockholm skrivit. Hon menade att Kjell eventuellt missförstått 

frågeställningen från FH rådet. FH rådet menar inte att alla evenemang skall ha 

inslag från parasporten utan enbart Bauhausgalan eventuellt Finnkampen. I Kjells 

brev förordar han att hallarna skall ha trägolv vilket FH rådet verkligen instämmer 

i. 

  

AC Marina svarar att stödet från staden till Bauhausgalan gått ut och det därför kan 

bli svårare att bearbeta arrangören om detta. Marina lovar att bevaka detta 

angående finnkampen. Hon har pratat med förvaltningens evenemangsansvariga 

och meddelat att detta önskemål finns. 

 

§6 

Stockholms stads strategi för det rörliga friluftslivet.  

Ordföranden Dolly frågade om hur detta skall bli verklighet för de 

funktionshindrade? Ansvaret för detta vilar på en mängd olika huvudmän. 

Hur får man tag i information om detta?  

 

AC Marina svarar att man väntar på ett Kommunfullmäktige beslut i den här frågan 

och att man därefter får titta på frågan utifrån det beslutet och att en hel del 

uppdrag kommer att komma ur detta. Marina är helt klar över att det är 

förvaltningen som skall samordna insatserna. Marina berättar att man i ett skede 



 

 

övervägde att jobba ihop strategin med det idrottspolitiska programmet men att 

man slutligen valde att låta det idrottspolitiska programmet ”lysa” själv. 

 

 

 

 

 

§7 

Bevakningslista 

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 

 

 

§8 

Övriga frågor. 

Punkter till nästkommande sammanträde togs upp. 

 

 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid  


